SNQA/G-51/05

Application for ISO 27001 /ISO20000-1 Registration
ISO 27001/ISO20000-1注册申请表

1. Which registration is sought 需要注册哪类？

ISO 27001：2013 □ ；ISO20000-1：2 011 □ ；ISO20000-1：2018 □ ；

Others: ___________ ；
2. The type of applied certification申请的认证类型

□Initial certification 初次认证      □Recertification再认证      □Transfer 证书转换

□Transition 证书转版
3. Relevant schemes to be included if applicable. e.g. 是否包含其他相关项目
4. Company details 公司信息
Name (or Trading Name) of Company or Organization 公司或者组织的名称（或者营

业名称）                                                                                
Main Address (i.e. Head Office) 主地址（总部）         Postcode 邮编:                 
Contact 联系人                            
       Position职务 :                   
Management Representative 管理者代表                

Potential Audit Date 组织希望的审核日期                   

Employees No.员工人数                     , Including 包含：

1）Day-Time Employees白班人数       (Not working on shifts 不轮班)，Part-time Employees临时人员人数      ，Seasonal Employees季节性人员人数             

2）Total Employees on Shift 总共倒班人数       of shifts倒班班次                  

Tel No 电话                                   Fax No 传真 :                     
Homepage 组织网站                            E-mail 邮箱 :                     
5. Address (es) of location(s) for assessment, if different or additional to above
  如果审核地址和以上地址不同或者有其他地址请提供：
                                                                                    
Contact 联系人 :                                 Position 职务 :                        
Tel No 电话   :                                  Fax No 传真  :                           
 Note: If more than one location, please provide details on a separate sheet.) 

   注意：如果有一个以上的地址，请在分表上提供详情。

注：信息安全管理体系、信息技术服务管理体系认证申请组织等有临时场所时，应在审核方案策划前提供《临时场所清单》。

6. Proposed scope of registration 拟注册范围  

7. Have you engaged a QA consultant to assist you? ( If so, please give details)

  请问是否请体系咨询人员进行协助?如果有，请详细说明。

8. Have you been engaged in the ministry of industry union association [2010] no. 394 “Notification on strengthening the safety management in information security management system certification” and the organization required for the certificate registration with requirements of the competent department of industry and in the local in charge of certification.(Only required for organization within the Chinese mainland.)

是否属于工信部联协[2010]394 号文《关于加强信息安全管理体系认证安全管理的通知》及各地方及行业主管部门要求中需要进行认证备案的组织。(仅限中国大陆境内组织)

□ No否，Please give details 请说明理由                                                                       
□ Yes 是，Please submit the registration files请提交备案资料

9. Have you had confidential and sensitive information是否具有保密和敏感信息 

   □No 否  □ Yes是， Please fill in the Information Management System（ISMS and ITSMS） Certification Confidentiality and Sensitive Information Statement 请填写信息管理体系（ISMS and ITSMS）认证保密和敏感信息声明表。
10. Declaration 声明

We undertake to comply with the NQA Regulation Relating to Registration and to pay all fees and charges connected with the registration process, irrespective of the eventual granting of registration. 

我们承诺遵守NQA的认证注册规章和支付所有费用和注册过程中相关的费用,无论最终批准是否注册。
· Signed  签字 :                             · Date 日期:                      
· Position 职务 :                       
· Organization Official Seal单位公章 :                                        
附 录 申请ISO27001/ISO20000-1认证应提交的资料
	基本资料
	□法律地位证明文件（如企业法人营业执照、事业单位法人代码证书、社团法人登记证等），组织机构代码证。存在时，应提交分支机构的营业执照和组织机构代码证复印件；

□有效的资质证明、产品生产许可证、强制性产品认证证书等涉及法律法规规定的行政许可的须提交相应的行政许可证件复印件（需要时），；

□组织简介、组织机构图、人员情况、申请认证产品的生产/加工/服务工艺流程图（应明确说明关键过程和特殊过程）；

□临时场所清单（如工程建设施工组织在建项目清单、信息安全管理体系及信息技术服务管理体系的临时服务点）；

□管理手册和程序文件（至少应提供认证标准中明确要求建立的程序文件）；
□关于认证活动的限制条件(如出于安全和/或保密等原因，存在时)；

□附表一：多个组织同时申请认证时，第二个及以上组织的相关信息登记表；

□附表二：管理体系覆盖分支机构情况登记表。

	信息安全管理体
	□信息安全管理体系方针和目标；

□支持信息安全管理体系的规程和控制措施；

□风险评估报告（含风险评估方法的描述）；

□残余风险报告；

□风险处置计划；

□适用性声明；

□适用的法律法规的标准的清单；

□附表三 信息安全管理体系认证保密和敏感信息声明表。

	信息技术服务
	□SLA目录；

□服务管理目标和计划；

□适用的法律法规的标准的清单。

□附表四 信息技术服务管理体系 服务相关的风险评价表

	申请认证证书转换组织补充资料
	□已认可的认证证书；

□上一次审核（初审/再认证）报告、随后的监督报告和审核中的不符合项报告单及采取纠正措施关闭情况的证实性资料；

□收到的投诉及采取的措施情况；（存在时）

□在合规性方面与监管部门的任何承诺或约定。（存在时）

	注：1.请在提供的资料前打“×”。

2.扩项申请时，需提供因扩项而增加或变化的部分、有时限要求的证明性文件。


Annex 1 Second and above organizations related information registration form when multiple organizations apply for certification at the same time
附表一 多个组织同时申请认证时，第二个及以上组织的相关信息登记表
	组织机构名称

Organization
	注册地址

Registered Adddress
	产品覆盖范围

Product Scope
	生产或经营地址及活动

Production or Business Address and Activities
	证书副本（另收费）

A Copy of the Certificate (extra charges)

	
	
	
	
	中文   张 英文

   张

   文副本    张
    (how many)In Chinese
 __ (how many)In English

 Copy of _____(language)_____( how many)

	
	
	
	
	中文   张 英文

   张

   文副本    张
    (how many)In Chinese
 __ (how many)In English

 Copy of _____(language)_____( how many)

	
	
	
	
	中文   张 英文

   张

   文副本    张
    (how many)In Chinese
 __ (how many)In English

 Copy of _____(language)_____( how many)


Annex 2 Registration form for the branch office covered by the management system 
附表二 管理体系覆盖分支机构情况登记表
	分支机构名称

Organization
	注册地址

Registered Adddress
	认证标准

Certification Standard
	产品覆盖范围

Product Scope
	生产或经营地址及活动

Production or Business Address and Activities
	人数Number of Employee
	倒班情况

Shift
	子证书（另收费）

Sub-certificate (extra charges)

	
	
	
	
	
	
	
	中文   张 英文   张

   文副本    张

    (how many)In Chinese
 __ (how many)In English

 Copy of _____(language)_____( how many)

	
	
	
	
	
	
	
	中文   张 英文   张

   文副本    张
    (how many)In Chinese
 __ (how many)In English

 Copy of _____(language)_____( how many)

	
	
	
	
	
	
	
	中文   张 英文   张

   文副本    张
    (how many)In Chinese
 __ (how many)In English

 Copy of _____(language)_____( how many)

	
	
	
	
	
	
	
	中文   张 英文   张

   文副本    张
    (how many)In Chinese
 __ (how many)In English

 Copy of _____(language)_____( how many)


Annex 3 Information Management System（ISMS and ITSMS） Certification Confidentiality and Sensitive Information Statement
附表三 信息管理体系（ISMS and ITSMS）认证保密和敏感信息声明表 
	 序号

Number
	保密和敏感信息资产、区域、记录
Confidential and sensitive information assets and / or regions/  or  records
	认证机构是否可接触及接触要求/信息不能提供给审核组评审的原因;Whether the certification body is accessible/ what information will not be made available and a justification

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	


备注：

一、信息安全管理体系（ISMS）：

1. 如果因未获得组织的允许或无法满足适用的要求而不能接触相关信息资产，可能导致终止审核、缩小审核和认证的范围等结果。
2.如果组织事先没有禁止接触某一信息资产，或未告知应满足的要求，在认证过程中发现我公司不具备接触该信息资产的资格和条件，我公司将告知组织，此种情况可能导致终止审核、缩小审核和认证的范围等结果。

3.接触要求：法律要求、相关方要求、组织自身要求。
Note:
1. If you do not have access to the relevant information assets because you are not allowed to or are unable to meet the applicable requirements, you may end the audit, narrow the scope of the audit and certification.
2. If the organization does not prohibit contact with an information asset in advance, or does not inform the request to meet, in the certification process found that we do not have access to the information assets of the qualifications and conditions, we will inform the organization, this situation may lead to end the audit, narrow the scope of audits and certifications.
3. Contact requirements: legal requirements, the relevant party requirements, the organization's own requirements.
二、信息技术管理体系（ITSMS）:
是否存在因包含保密性或敏感性信息而导致不能提供给审核组评审的任何ITSMS记录：请说明有哪些信息不能提供给审核组评审及相应的原因，以便我们来确定是否可以充分审核ITSMS。如果有特定的许可需求,请予以说明,这样我们可以适当分配许可审核人员。注意:一个有充分能力且具备查看保密或敏感信息所需许可级别的中间人可用于审查记录和确认,否则这些信息将被要求进行审核,中间人必须独立于客户。
Are there any ITSM records that cannot be made available for review by the audit team because they contain confidential or sensitive information: please state what information will not be made available and a justification to allow us to determine whether or not it is possible to adequately audit the ITSMS. If there are specific vetting requirements, please state these so that we can allocate appropriately vetted auditors. Note: a competent intermediary may be used to review records and confirm, otherwise the information will be requested, but the intermediary MUST be independent from the client organization.

Annex 4 Information Technology and Service Management System – service related risk level Form
附表四 信息技术服务管理体系 服务相关风险等级评价表

	一．服务级别协议Service level agreement

	序号Number
	服务名称 Service name
	服务对象 Service object
	重要性评级Importance rating

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	


	二．法律法规清单List of laws and regulations

	序号Number
	法律法规名称Titles of laws and regulations
	重要性评级Importance rating

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	


说明：以上信息将作为申请评审的依据
Note: The above information will be used as a basis for review
Annex 5 List of Temporary Premises (Filled by auditee)
附表五 临时场所清单（受审核方填写）
受审核方： 
Auditee:

编制：                   审批：                 日期：                  注：
Compiled by:             Approver:               Date:                   Note:
	序号Number
	临时性场所（工程）名称Temporary location (project) name
	临时性场所性质（工程类别） Temporary site property (project category)
	目前进展情况

（在施部位） Current progress
(On the site)
	实施部门

（项目部） Implementation department
(Project Department)
	实施地点距总部的距离The distance from the headquarters
	开始日期Start Date
	结束日期Deadline
	临时性场所

员工总数 Temporary place
Number of employees
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